

《单词百科:judgments是什么意思?judgments怎么发音?judgments的解释和用法》

英语单词judgments是什么意思?judgments怎么读?judgments怎么发音?简答网为您整理了judgments的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



judgments怎么读

judgments的读音:[dʒ ʌ dʒ m ə n ts]

judgments的意思

1、n.判断(judgment的名词复数);鉴定;评价;审判;

judgments的相关词组

1、affirm the original judgment [法] 维持原判;

2、judgment day 世界末日, 最后审判日;

- 3、judgment by default 缺席审判;
- 4、impaired judgment 判断力有障碍
- 5、value judgment 价值判断;
- 6、value judgments 价值判断(value judgment的名词复数);
- 7、affirmative judgment 肯定判断;
- 8、aesthetic judgment 审美判断;

judgments的双语例句

- 1、They're making judgments based on a narrowly focused vision of the world.

他们的判断是基于一种狭隘的世界观。

- 2、A peculiar austerity marked his judgments of modern life.

他对现代生活的批评带着一种特殊的苛刻。

- 3、Judgments concerning the location of fruit orchards are based upon critical temperature.

有关果树园址的设置是根据临界气温来判定的。

- 4、Subjective judgments based on frequency graphs vary greatly from cartographer to cartographer.

根据频率图所作的主观判断,因编图人员不同而变化甚大。

- 5、The judgments expressed are largely what is called received opinion.

这些看法大部分都是所谓的大家普遍接受的观点。

- 6、The court also reiterated the need for deference to EPA's expert judgments on these issues.

法院也再次重申,在这些问题上,有必要尊重环境保护局专家的判断。

- 7、We should solve the problem of difficult enforcement of judgments.

切实解决执行难问题.

8、He is swift with his judgments.

他判断迅速.

9、It's important not to make snap judgments.

不要急于作出判断——这一点很重要。

10、I don't really want to make any judgments on the decisions they made.

实际上我并不想就他们的决定作出任何评价。

11、His judgments are immediate, pitiless.

他判决立下，毫不留情。

12、The decision involved essentially academic judgments and was thus unsuited to courtroom methods.

医学院的决定基本上是学术裁断,因此不适于法庭方法.

13、The judgments of the Lord are true and righteous altogether.

主的裁判是完全真实而且公道的.

14、Correct decisions stem from correct judgments.

正确的决心来自于正确的判断.

15、He is fair in his judgments, rewards, and punishments.

他的判断、奖励和惩处是公平的.

以上是简答网为您整理的judgments怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于jud

gments的用法、judg

ments的释义、judgments的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/judgments>